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 Den skønne forårssol blotlægger stenene på stranden – også dem med hul i. 



 

2 
 

  
INDHOLD  

• Indkaldelse til Generalforsamling 2021 

• Regnskabet 2020 

• Referat fra fællesmøde 16. november 2020 

• Referat fra bestyrelsesmøde 12. februar 2021  

• Seneste Nyt fra hjemmesiden 

• Lidt af hvert… 

 

 



 

3 
 

Indkaldelse til Generalforsamling 2021 

 

Lørdag den 18. september 2021 kl. 10.00 
Blåbjerg Friskoles hal, Klintingvej 170, Stausø 

 

Dagsorden: 
 

1. Velkomst 

2. Valg af to stemmetællere 

3. Valg af dirigent 

4. Bestyrelsens beretning 

5. Fremlæggelse af regnskab og budget 

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen. På valg er: 

• Allan Nielsen 

• Anders Grimstrup 

• To suppleanter 
7. Valg af to revisorer 

8. Fastsættelse af kontingent 

9. Indkomne forslag 

10. Eventuelt 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

Sæt kryds i kalenderen - vel mødt! 
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Referat af fællesmøde den 16. november 2020 
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 Rødben på Tipperne. 
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Kilde: Boliga.dk 

 

Bemærk, at "Antal 2021" er antal solgte den 7. marts 2021, per overtagelses-

datoen.  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

13 
 

Referat af bestyrelsesmøde den 12. februar 2021 

Bestyrelsen afholdt bestyrelsesmøde hos Per Toftdahl (PT), Hans Hansensvej 

med forsvarlig Corona-afstand. Alle var mødt til mødet med nedenstående 

dagsorden. 

 
Dagsorden: 

 

1. Velkomst 

2. Godkendelse af seneste referat 

3. Gensidig orientering  

4. Økonomi  

5. Generalforsamling 

6. Byggesager 

7. Vandudvalg 

8. GuldvangsPosten 

9. Veje & stier 

10. Eventuelt 
 

  

1.  Velkomst 

Formanden Allan Nielsen (AN) bød velkommen til bestyrelsen, og takkede PT for 

gæstfriheden. 

 

2.  Godkendelse af seneste referat 

Referatet fra sidst blev godkendt, dog fremgik det af referatet, at vi havde søgt 

kommunen om tilladelse til at opgrave den rørlagte del af grøften mellem 

Frydenlund og Guldvangen. Den tilladelse var dog på tidspunktet allerede givet. 

 

3.  Gensidig orientering 

Kommunen har bedt om input til ny plan for affaldshåndtering. AN og PT har 

stukket hovederne sammen for at give foreningens input til sagen. De foreslår 

to beholdere med todelt opdeling. Vi grundejere, der har lavet afskærmet plads 

til affaldsbeholderen, ser frem til at se, hvad den fremtidige affaldsplan vil 

munde ud i. 
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Tilbuddet om træfældning af Hede Danmark er udsendt til alle medlemmer via 

mail. Knap 40 har meldt sig som interesserede og det betyder sandsynligvis 

opstart i marts måned. Entreprenøren vil gerne sikre sig mere oplagringsplads, 

end vi har foreslået på Hans Hansensvej, så vi tilbyder, at de kan bruge pladsen 

over for vaccumstationen, dog max i et halvt år. 

 

Fællesmødet med de andre grundejerforeninger er foreløbig fastsat til 6. april 

2021 i Blåvand. Vi må så se, om det bliver afholdt. 

 

De årlige strandrensninger - hvor seks lokale grundejerforeninger står bag med 

hjælp fra kommunens materiel - vil fortsætte. Traditionen med sponserede 

gaver fra lokale forretninger vil dog ophøre, da det er et stort arbejde at komme 

rundt og få samlet gaverne ind. Conny Toftdahl har på vegne af foreningerne 

formuleret en tak til sponsorerne for mange års støtte. 

 

Forsvaret har vist sig lydhør over for kritik af anlæggelse af kørespor og flyttet 

dem længere mod vest. Præcis hvordan det vil forme sig, ved vi dog ikke endnu. 

 

AN har modtaget 15 henvendelser fra grundejere. Da mange af dem relaterer 

sig til boligregler, har han fået lavet et link til boligreglerne på hjemmesiden. 

Nedenfor en lille håndfuld eksempler på henvendelser: 

 

• Der har været ansøgninger om dispensation vedrørende kravet om 
udhæng på 50 centimeter ved byggeri. 

• En ansøgning om opførelse af dobbelt garage på Kirkeflod. 

• Vi har fjernet låsene fra postkassehusene for at give bedre adgang. 

• Henvendelse fra Jeppesvej om opførelse af anneks med mindre udhæng 
end ½ meter. 

• En henvendelse om træer, der ønskes fældet, står på fællesareal eller 
privat grund. 

• En henvendelse fra Kirkeflod vedrørende afledning af vand fra grunden. 
Her vil vi gerne være behjælpelig med gode råd fra vandudvalget. 

• Yderligere var der henvendelse om den seneste kontingentforhøjelse. 
Forhøjelsen er afledt af bestyrelsens ønske om at forbedre vandafled-
ningen og renovering af stamvejen. Vi har også fra bestyrelsens side et 
ønske om at gøre legepladsen på Jeppesvej mere indbydende. 
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4.  Økonomi 

Økonomien ser fornuftig ud i øjeblikket. På grund af generalforsamlingens sene 

afholdelse er der stadig detaljer i den nye kasserers bogføring, vi drøfter. 

 

AN vil gerne have konsulentbistand (læs her Fuldendt) adskilt fra rent praktiske 

gøremål som f.eks. grøftegravning og vedligehold. 

 

PT oplyser at 388 medlemmer har betalt kontingentet, der er dog tid for de 

resterende endnu. Der har været lidt med ejerskifte og lignende. 

 

Med hensyn til hjertestarter, så har PT fået hjertestarteren tilmeldt til 

”Hjertestarter.dk”. Han vil forhøre sig hos Norlys, om det er muligt at få 

hjertestarteren tilsluttet strømnettet. Dette er er nødvendigt for at holde 

elektroderne opvarmet, hvilket betyder hurtigere hjælp. 

 

5.   Generalforsamling 

Generalforsamlingen afholdes jo normalt Påskelørdag, der i år falder den 3. april 

2021. Da større forsamlinger sandsynligvis ikke vil blive tilladt på det tidspunkt, 

vælger vi allerede nu at udsætte til den 18. september 2021. 

 

6.  Byggesager 

På Jeppesvej har en ejer planer om at bygge et Blåbjerg-hus i moderne stil uden 

udhæng på taget. Det opfylder ikke foreningens deklaration, hvor der er krav 

om et udhæng på minimum ½ meter. Det gav anledning til en diskussion i 

bestyrelsen om, hvorvidt vi skal fastholde krav, der ikke er tidssvarende. Faren 

for at en dispensation skal danne præcedens kan jo ikke siges at være stor, da 

der i sagens natur ikke vil ske mange nybyggerier. Et flertal i bestyrelsen 

besluttede at anbefale dispensationen. 

 

7.  Vandudvalg 

Uddybning af grøfterne ved Hundevejen og langs Guldvangen, der har krævet 

fældning af en del træer, er nu næsten afsluttet. Projektet har kunnet holdes 

inden for budgettet på ca. 110.000 kr. Der resterer nu at forbedre stien langs 

grøften. 
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Som tidligere omtalt skal vi have det rørlagte vandløb mellem Frydenlund og 

Guldvangen åbnet som grøft igen. Det er aftalt, at de to foreninger hver bærer 

halvdelen af omkostningerne på ca. 30.000 kr. 

 

På foranledning af nogle grundejere på Kirkeflod har vi haft planer om en mindre 

udvidelse af grundvandssænkningen, der ville give bedre adgang for dræn. 

Kommunen afslår at vedligeholde den planlagte udvidelse; det får vores plan til 

at falde til jorden. 

 

AN vil gerne trække sig lidt fra vandudvalget, da han har sagt ja til nogle andre 

opgaver. Den viden som udvalget har skaffet sig, skal vi forsøge at bibeholde ved 

at inddrage Kay Vejdiksen (KV) og Egon Ølgod (EØ) fra bestyrelsen samt Aage 

Siig fra vandudvalget. EØ og Aage Siig har begge et stort lokalkendskab og et 

indgående kendskab til vandafledningen. Det nye medlem af bestyrelsen (KV) 

skal nu deltage i dette arbejde. 

  

8.  GuldvangsPosten 

GuldvangsPosten forventes at udkomme i marts måned. Fremover vil 

referenten blot videresende referatet til redaktøren, Conny Toftdahl, når 

bestyrelsen har haft lejlighed til at læse det. Herefter vil den hurtigt kunne ses 

på hjemmesiden. 

  

9.  Veje & stier 

På grund af den forestående fældning af træer for grundejere er der blevet 

spurgt til træer, som står på fællesarealer. Foreningen har på nuværende 

tidspunkt ingen planer om at fælde træer. 

 

Der er blevet spurgt til hastighedsdæmpende foranstaltninger på den yderste 

del af Guldvangen. Her har vi fået et par ideer med at opstille brøndringe som 

chikaner. EØ og KV har påtaget sig at iværksætte dette. 

 

Vi har fortsat ønske om at få lagt ny asfalt på Guldvangen inden revnerne bliver 

for store. Her kan brøndringe som chikane blive løsningen, hvis vi føler det bliver 
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en succes. EØ vil forsøge at have et tilbud på asfaltering klar til den kommende 

generalforsamling. 

 

10.  Eventuelt 

Næste bestyrelsesmøde er fredag den 7. maj kl. 14.00 hos KV. 

 

 

Seneste nyt fra hjemmesiden 
 

08-mar-2021.  Tilbud til grundejere i marts & april 
I forbindelse med ”projekt træfældning” har der været en del forespørgsler på 
planter – så her kommer muligheden for at bestille hos Hede Danmark – også 
for jer, som ikke har fået fældet træer. 

Planterne kommer i bundter á 25 stk. og skal bestilles pr. mail til 
hbi@hededanmark.dk senest den 16. marts hhv. 14. april og leveres/afhentes 
efter nærmere aftale hos Steen Hansen, Peder Larsensvej 21 (tlf. 4029 7640). 

Få yderligere information samt bestillingsliste med priser på hjemmesiden. 

- Allan Nielsen 

 
06-mar-2021.  Grenpladsen på Houstrupvej 
Husk at grenpladsen på Houstrupvej 91 holder åbent for haveaffald her i foråret 
fra fredag den 19. marts til søndag den 11. april 2021 og igen til efteråret fra 
fredag den 8. oktober og til søndag den 31. oktober 2021. 

- Allan Nielsen 

 
08-feb-2021.  Baltic Pipe føres i land ved Houstrup Strand i 2021  
Som nævnt sidste sommer bygger Energinet i 2021 den del af gasrørledningen 
Baltic Pipe, der skal ligge i Nordsøen og forbindes til Nybro Gasterminal ved 
Varde. I den forbindelse føres rørledningen i land ved Houstrup Strand, igennem 
Blåbjerg plantage og knap 20 km ind til Nybro. Energinet vil gerne informere os 
om arbejdet og hvordan det kan påvirke vores område – se mere på 
hjemmesiden.  

- Allan Nielsen 
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Danmarks bedste romkugler 
 

Nørre Aaby Bageri vandt i 2018 prisen for bedste romkugler i Danmark – her er 
opskriften på de lækre fristelser. Velbekomme! 
 

Romkugler:   Ganache: 

600 gr. wienerbrød  125 gr. ægte mørk chokolade 

300 gr. mazarinbund  125 gr. fløde 

100 gr. kakaopulver  0,5 dl. Malibu rom 

   100 gr. Nutella eller nougat creme 

   Romessens 

Crispearls salted caramel 

Chokoladekrymmel 

Tilberedning: 

1. Romkugler: Wienerbrød, mazarinbund og kakaopulver røres sammen på 
røremaskine med spartel og sættes herefter på køl til det har en fast konsistens 
– evt. natten over. 

2. Ganache: Rør den mørke chokolade op med kogende fløde og køl den natten 
over. 

3. Tilsæt ganache, rom, Nutella og romessens (efter smag) og rør det godt 
sammen med romkuglerne på en røremaskine med spatel. 

4. Sprøjt det herefter ud på bagepapir eller plastik i små toppe på ca. 50 gram 
og sæt dem på frost til de mærkes faste. 

5. Rul dem runde i ægte mørk chokolade, som er tempereret over vandbad. 

6. Pynt til sidst med chokolade-krymmel og Crispearls Salted Caramel. 
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Lidt af hvert… 

       

● ● ● 

Ægteparret havde skændtes bravt og de sad nu og stirrede ud i luften uden at 
mæle ét ord. Til sidst kunne manden ikke klare det længere. 
- Ok, jeg giver dig ret. 
- Det er for sent, svarede konen. Jeg har lige skiftet mening! 
 
● ● ● 
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HUSK  

• Foreningens hjemmeside: www.guldvangen.dk 

• Bestyrelsen kan kontaktes på: kontakt@guldvangen.dk  

• Giv besked ved ændringer i adresse, betalingsform eller 

ved salg af ejendom. 

 

Afs.: Allan Nielsen, Hvedemarken 42, 6000 Kolding 

Bestyrelsen 
 
Formand: 
Allan Nielsen 
Hvedemarken 42 
6000 Kolding 
m: 2331 7831 
e: formanden@guldvangen.dk 
 
Næstformand: 
Egon Ølgod 
Kærvej 205 
7190 Billund 
t: 7533 1618 eller m: 5126 7830 
e: naestformand@guldvangen.dk 
 
Teknisk service: 
Kay Vejdiksen 
Bellahøjparken 13, Seest 
6000 Kolding 
m: 4010 5863 
e: service@guldvangen.dk 

 
Kasserer: 
Per Toftdahl 
Stagebjergparken 93 
6051 Almind 
m: 4023 5750 
kassen@guldvangen.dk 
 

Referent & hjemmeside: 
Anders Grimstrup 
Skodborg Engvej 17 
6630 Rødding 
m: 3071 7487 
e: referent@guldvangen.dk 


